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ACTA D’ASSEMBLEA DE BARRI 

1. Dades generals 

 Barri: El Palau 

 Data: dilluns 11 de desembre de 2023 

 Hora: 19h 

 Lloc: Centre Cívic El Palau 

 Regidor/a de barri: Andreu Mitjans 

 Assistents de l’equip de govern: 

o Andreu Mitjans: regidoria de barri del Palau, regidoria de Cultura 

o Javier Romero: regidoria de Participació Ciutadana, regidoria de 

Joventut, regidoria d’igualtat, Feminisme i LGTBI 

o Joan Jansana: regidoria d’Activitats, regidoria de Transició Energètica i 

Mobilitat Sostenible, regidoria de Serveis Municipals, Espai Públic i 

Equipaments, regidoria d’Urbanisme i Obres d’Infraestructures 

o Maria Antònia Borbón: vicelcaldesa, regidoria d’Hisenda i Gestió 

Tributària, regidoria d’Habitatge  

o Victor Puntas: Cap de gabinet i protocol 

 S’excusen: Marc Giribet, alcalde 

2. Ordre del dia 

A. Salutació i benviguda. Informació sobre la regidoria de barri 

B. Comunicacions de l’equip de govern 

i. Ordenances fiscals 2024 

ii. Pressupost 2024 

C. Interlocució amb el veïnat. Precs i preguntes 

3. Punts tractats i acords 

A. Salutació i benviguda. Informació sobre la regidoria de barri 

El regidor de barri, Andreu Mitjans, obre la sessió donant la benvinguda als i 

a les assistents a l’assemblea. Explica el funcionament de la sessió i recorda 

els objectius i horaris d’atenció de la regidoria de barri. 

B. Comunicacions de l’equip de govern 

i. Ordenances fiscals 2024: el cap de gabinet explica als assistents 

l’evolució de l’estat econòmic de l’Ajuntament durant els darrers anys i els 

possibles escenaris per afrontar l’any 2024.  
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ii. Pressupost 2024: el cap de gabinet explica la proposta de pressupost de 

l’equip de govern per l’any 2024. Explica la materialització en el 

pressupost de l’increment de despeses que es preveia en l’elaboració de 

les ordenances i s’expliquen generalment els pressupostos de les àrees 

més rellevant. Posteriorment, s’explica el pressupost d’inversions per 

l’any 2024. 

C. Interlocució amb el veïnat. Precs i preguntes 

V.1: comenta que agraeix els tallers de Nadal pels infants, però suggereix que 

sigui en altres horaris perquè aquells nens i nenes que tinguin activitats 

extraescolars puguin assistir. 

E.G.2: recorda que al llarg del Nadal hi haurà una diversa quantitat d’activitats 

pels infants a part del taller del fanalet, com el tió, les cantades de nadales, el 

Fira Juga... Tanmateix, es recull l’observació per valorar altres horaris l’any 

vinent, o incloure caps de setmana. També es valora penjar la plantilla a la 

web de l’Ajuntament per donar opció a descarregar el retallable i fer-lo a casa. 

V.: pregunta per què s’ha près la decisió de tornar a iniciar la Cavalcada de Reis 

des de l’esplanada del mercat setmanal, i no com des del Palau com es 

portava dos anys fent. Amb el plantejament anterior, persones amb dificultat 

per desplaçar-se fins l’esplanada podien veure els reigs d’orient des del seu 

barri. 

E.G.: s’explica que en cap cas ha estat una decisió presa per deixar al barri 

sense el pas dels reis d’orient, i que correspon a una decisió motivada per 

justificacions tècniques d’aforament i seguretat a l’espectacle de rebuda de 

ses majestats. 

V.: transmet el seu descontent perquè a dia 11 de desembre, tot i el compromís 

de l’equip de govern, no estan instal·lades les llums de nadal al barri. 

E.G.: s’explica l’incident amb l’empresa subministradora i l’empresa instal·ladora 

de les llums, i es garanteix que al dia següent es quan està previst aconseguir 

la col·locació de les llums del barri del Palau, així com l’arbre de la plaça Clara 

Campoamor. 

                                                           
1 Abreviatura de veí/ïna, per garantir l’anonimat dels i de les assistents a l’assemblea. 
2 Abreviatura d’Equip de Govern. 



  

 3 

V.: explica la problemàtica del camp de futbol (conegut com les Pistes Verdes), 

comenta que els sorolls i el descontrol d’horaris afecta a diversos blocs de 

pisos del barri. Demana el seu tancament fins que es pugui garantir el civisime 

i la seguretat a la pista, així com la convivència amb el veïnat. També proposa 

estudiar la reubicació de la pista en un altre indret del municipi i canviar l’espai 

per un parc infantil. 

E.G.: s’explica que actualment s’està treballant per millorar la pista, com el canvi 

del terra, i acondicionar el seu tancament per així controlar millor les hores 

d’accés.  

V.: es mostra preocupat pels problemes de soroll dels extractors del IES El Palau 

a la zona del carrer Berguedà, de les molèsties que ocasionen als veïns i 

veïnes i de les actuacions que estan realitzant des del IES amb el seguiment 

de l’Ajuntament i de les possibles accions dels veïns i veïnes si en un temps 

proper no es soluciona el problema dels sorolls (tot i que les medicions que 

es van realitzar estaven dintre dels paràmetres de la normativa aplicable). 

E.G.: és conscient de la situació i el regidor de barri mateix va visitar el domicili 

del veí on es van realitzar les medicions acústiques. Explica que s’ha parlat 

amb l’IES i que aquests estan valorant dos pressupostos diferents per actuar 

sobre aquests extractors. 

V.: explica els problemes de la gent gran per arribar al centre del poble, de la 

manca de bancs per descansar i dels bancs que s’han tret sense saber 

justificació. 

E.G: es farà un recull de les actuacions sobre el mobiliari urbà del barri i un 

recompte dels bancs de la zona, ja que a l’equip present a la reunió no els 

consta que s’hagin eliminat bancs a l’Avinguda Constitució. Tanmateix, es 

recorda que aquest no és un tema que afecti únicament als veïns i veïnes del 

barri del Palau i s’hauran d’escoltes totes les opinions. 

V.: comenta la incomoditat de la nova senyalització contínua al encreuament del 

carrer Berguedà amb carrer de l’Empordà, a la sortida del pàrquing del 

Mercadona. 

E.G.: entèn que aquesta mesura correspon a una necessitat de seguretat en 

aquell encreuament, però es farà la consulta d’aquesta decisió. 
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V.: parla dels problemes de soroll, civisme i seguretat del bar musical que hi ha 

a la zona del palau. Sobretot dels incidents al carrer a altes hores de la 

matinada. 

E.G.: comenta que la llicència li permet explotar el seu negoci en aquests horaris, 

tanmateix es mirarà de reforçar la presència policial en aquesta zona i realtzar 

més controls d’alcoholèmia. 

V.: demana informació sobre la rumurologia del canvi del abaixador de El Palau 

per una proposta de l’AMB. 

E.G.: es comenta que no es tenen noticies de cap canvi, que es una proposta i 

que l’ajuntament no permetrà que hi hagi un canvi en la ubicació de 

l’abaixador ja que l’utilitzen moltíssimes persones del barri, els alumnes del 

IES, gent que treballa a la zona, etc... 

V.: proposa posar un mirall a la porta del IES El Palau per evitar accidents per la 

sortida dels cotxes del pàrquing del carrer de l’Empordà, per on pugen els 

cotxes des del abaixador de El Palau. 

E.G.: traslladarà la proposta a la policia local per estudiar-la. 

V.: comenta l’estat deplorable del canal Sedó i la problemàtica que tenen les 

persones que viuen en el polígon. Es demana que es reclami a les empreses 

del polígon que facin manteniment dels seus solars i netegin la zona de males 

herbes i residus. 

E.G.: es recull la demanda. 

V.: comenta la problemàtica dels vehicles que aparquen tot just a tocar dels 

passos de vianants i que impedeixen la visibilitat en els creuaments posant en 

perill a les persones que hi circulen. 

E.G.: es recull la demanda. 

V.: pregunta per què s’estan tallant alguns arbres de socarrell en el barri i si està 

prevista la seva substitució. 

E.G.: s’explica la problemàtica dels arbres per la sequera i les plagues que estem 

tenint i els possibles procediments de tala i tractament dels exemplars afectats 

per garantir la seguretat de les persones. 
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V.: pregunta sobre la remodelació dels parcs infantils que estaven projectats i 

s’apunta la petició de que siguin parcs més sostenibles, amb materials més 

amables i segurs... Es demana remodelacions i sobretot manteniment dels 

parcs i del mobiliari urbà del barri. 

E.G.: explica que al barri del palau hi ha projectats 3 parcs remodelats (plaça 

Clara Campoamor, parc Mariana Pineda i parc Martí i Pol), i que estan 

previstos realitzar durant el primer trimestre de l’any. Tanmateix, tot i que 

estem d’acord amb la proposta de sostenibilitat, el projecte d’aquests parcs 

és l’heredat de l’anterior equip de govern i no és possible fer canvis al projecte. 

V.: parla de l’incivisme d’alguns propietaris/ries de gossos que fan servir els 

parcs de pipicans. 

E.G.: s’expliquen les actuacions que es duran a terme amb el cens dels gossos 

i la identificació dels seus excrements i les sancions que s’aplicaran 

pròximament. 

V.: pregunta pel tancament del laboratori/centre d’impressió 3D i de la seva 

apertura com a servei del barri, tot i que diversos veïns desconeixien aquest 

servei, que estava emplaçat al mateix espai on s’està celebrant la reunió. 

E.G.: s’explica que actualment no existeix licitació per aquest espai, i caldrà 

estudiar què fer en el futur amb aquest servei. 

V.: parla de la problemàtica dels cotxes que circulen per l’avinguda constitució i 

la música a tope. Es demanen controls al barri per evitar les carreres de cotxes 

i els sorolls de la circulació. 

E.G.: explica que el volum de la música als vehicles és un tema recollit a la nova 

ordenança de civisme i convivència, així com que s’estàn introduint radars 

mòbils per actuar sobre els excessos de velocitat a la zona. 

V.: reclama més transport directe amb Barcelona per part de la companyia 

d’autobusos i millorar el transport públic des del nostre poble com succeeix a 

pobles veïns que tenen bus nocturn, etc... 

E.G.: traslladarà la proposta per treballar-la des de l’AMB. 

V.: demana rependre la petició de remodelació de l’accés a les zones centrals 

dels edificis de EL Palau per part dels bombers, arrel d’un incendi que va 
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haver-hi i on els bombers no van poder accedir a les vivendes pel disseny de 

les places i la manca d’accés. 

E.G.: traslladarà la proposta per treballar-la. 

Sense més punts a tractar, es conclou l’assemblea amb el vist-i-plau dels i de les 

assistents. 

 

 

 


